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Ontmanteling ziekenhuis gaat verder
2009: proces om MUG te krijgen, 2022: geen volwaardige spoed meer
In 2009 stapte de Raad van Beheer van het AZ Lokeren naar de Raad van State. Het bestuur van het ziekenhuis vond het 
onrechtvaardig dat onze stad geen vergunning kreeg voor een eigen MUG-voertuig. “De MUG kwam er uiteindelijk nooit, 
maar nu worden zelfs de spoedgevallen en het gewone ziekenvervoer verder afgebouwd”, zegt gemeenteraadslid Manu Diericx.

De argumenten voor de MUG-beslissing indertijd waren 
frappant: niet de grootte van het ziekenhuis bleek van belang, 
wel het aantal mensen dat bereikt kon worden. “Vandaag telt 
Lokeren nog 5.000 inwoners meer dan toen. Toch kan de 
Lokeraar voor serieuze en dringende zorgen niet meer in de 
eigen stad terecht. Een vergelijking: Geel heeft met evenveel 
inwoners als Lokeren nog steeds een spoedafdeling met tien 
spoedartsen. Daarnaast beschikt het lokale ziekenhuis er ook 
over een MUG en een eigen materniteit.”

Patiënten en ziekenwagens langer onderweg

De ‘gewone’ ziekenwagen vertrekt nog wel vanuit Lokeren om de 
patiënt in onze stad op te pikken, maar moet vaak een langere 
afstand rijden om in een ziekenhuis met spoeddienst, zoals het 
AZ Nikolaas, te geraken. De huisartsenwachtpost zal in het 
weekend overdag dringende raadplegingen en huisbezoeken 
doen. Ook een beperkte spoeddienst blijft actief. “Maar op alle 
andere momenten en voor alle andere medische diensten zullen 
de Lokeraars zich wel degelijk verder moeten verplaatsen. Had 

het stadsbestuur niet beter gewacht tot het nieuwe ziekenhuis 
langs de E17 ter hoogte van de afrit Sint-Niklaas-West er stond? 
Het gaat hier tenslotte toch over vrij drastische veranderingen”, 
sluit Manu af.

Komst van Bart De Wever 
naar Lokeren lokt bijna 
volle Kollerzaal!  
Op 17 maart is onze partijvoorzitter Bart De Wever te gast 
in Lokeren. De deuren van de Kollerzaal openen om 19.30 
uur. Er zijn nog slechts enkele plaatsen ter beschikking. 

Schrijf je nog snel in via

www.n-va.be/agenda/op-tournee-met-bdw-in-lokeren.

Afspraak om 20 uur in de Kollerzaal van ons 
Lokers voetbalstadion. Tot dan!

Donderdag 
17 maart

20 uur

Lokeren
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Betogingen in Brussel: 
“Staatsveiligheid waarschuwde in 2020 al voor extreemlinks”
Het is een gekend fenomeen in Brussel bij elke betoging: extreemlinkse, in het zwart geklede relschoppers mengen zich onder 
betogers om zich te keren tegen de ordediensten en vernielingen aan te richten. Volksvertegenwoordiger Peter Buysrogge vindt 
dat er extra inspanningen moeten gebeuren om dit fenomeen in te dijken.

De anarchisten vormen tijdens 
betogingen een ‘Black Bloc’, 
met hun zwarte kleding en 
vermommingen. Ze infiltreren 
in de betoging en brengen de 
organisatoren en deelnemers 
in diskrediet, zoals zondag 23 
januari gebeurde tijdens een 
manifestatie tegen het CST. 

Bevoegde minister valt uit 
de lucht
Begin december verwittigde 
het OCAD al dat de weerstand 

tegen de coronaregels leidt 
tot polarisatie, extremisme en 
bedreigingen. De gezondheids-
crisis is voor die extremisten, 
zowel van links als van rechts, 
een vruchtbare voedingsbodem. 
Peter Buysrogge verbaasde 
zich over het antwoord van de 
minister van Justitie Vincent 
Van Quickenborne (Open Vld) 
op zijn vraag over de aanpak 
van het fenomeen. De minister 
beweerde dat de veiligheids-
diensten vooraf geen informatie 
hadden. 

Minister Annelies Verlinden 
(CD&V) daarentegen stelde dat 
uit informatie, die beschikbaar 
was vóór de betoging van 23 
januari, de politie wist dat er 
risicogroepen uit binnen- en 
buitenland zouden deelnemen. 
Het extreemlinkse ‘Le Bloc 
Lorrain’ kondigde haar aanwe-
zigheid zelfs aan op Facebook. 
Iedereen was op de hoogte. 
Maar volgens de minister van 
Justitie wisten de veiligheids-
diensten van niets …

Energiearmoede vraagt actievere aanpak 
van ‘energie-ambassadeur’ Lokeren 
Nu de energieprijzen de pan uit swingen, is goede isolatie en verstandig 
energiegebruik meer dan noodzakelijk. Daarom pleit de N-VA voor een (pro)
actievere aanpak (advies en financiële hulp) van de sociaal assistenten voor zij 
die het moeilijk hebben om de factuur te betalen. Nu Lokeren zich uitroept tot 
‘energie-ambassadeur’ van de provincie is dat niet meer dan een morele plicht.

N-VA pleit voor bestrijding 
rattenplaag

In de gemeenteraad kaartte fractievoorzitter 
Eddy Van Bockstal de Lokerse rattenplaag aan. 
“Ik ontving de voorbije maanden verschillende 
signalen van Lokeraars die klagen over een 
groeiend rattenprobleem”, vertelt hij.

Eddy pleitte onder meer voor sensibilisering via 
de kringloopwerking van afvalintercommunale 
IDM. “IDM zet zich al vele jaren in om thuis-
composteren te promoten, samen met heel wat 
vrijwilligers. De stad Lokeren verwijst onterecht 
naar het groeiende thuiscomposteren als één van 
de (vele) redenen voor de rattenplaag. Een goed 
opgezette composthoop biedt 
echter amper voedsel voor 
ratten.”

Eddy Van Bockstal
Fractievoorzitter

Sociaal-pedagogische premie voor 
andersvaliden
Wie kan de premie aanvragen?
Ouders (of diegene die de rol van 
de ouder opneemt) die thuis de 
opvoeding en verzorging van een 
kind of persoon met een beperking 
op zich nemen.

Voorwaarden?
•  De aanvrager en het kind/per-

soon met een handicap dienen 
op 1 januari van het jaar van 
de aanvraag op hetzelfde adres 
ingeschreven te zijn in het bevol-
kingsregister van Lokeren.

•  De aanvrager is geen professio-
nele opvoeder, geen echtgenoot 
of partner, kind of kleinkind van 
de persoon met beperking.

•  De leeftijd van het kind is tussen 
0 en 21 jaar.

Waar aanvraag indienen?
Sociaal Huis, Lepelstraat 4, 9160 
Lokeren. Contact: 09 340 86 04 of 
onthaal@lokeren.be.

Wat meebrengen?
Bewijs van verhoogde 
kinderbijslag.

Jaarlijkse premie?
125 euro.

Meer info?
BCSD-lid 
Monique 
De Witte: 
0475 82 50 23 of 
monique.dewitte@n-va.be.

lokeren@n-va.be
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Een sportbeleid voor de niet-Lokeraars
Weet jij wat Teqball, pumptrack of een hypecourt is? Wij tot voor kort ook niet. 
Toch hee�  het stadsbestuur de voorbije maanden tienduizenden euro belastinggeld 
uitgegeven voor deze niche-sporten. 

Op verschillende plaatsen, het meest recent in Eksaarde, zette het stadsbestuur volop in op 
prestigeprojecten voor die niche-sporten. De dure sportinfrastructuur wordt tot ver buiten 
de Lokerse stadsgrenzen gepromoot bij een zeer beperkt publiek. En met succes. Het is er 
elke woensdagnamiddag en weekenddag druk.

Doordachte visie ontbreekt
 “We vinden het goed dat Lokeren inzet op een uitgebreid sportaanbod. Toch krijgen we 
de indruk dat de sportnoden van de Lokeraar daarbij niet op de eerste plaats komen en dat 
een doordachte visie ontbreekt”, stelt gemeenteraadslid Manu Diericx. “In Eksaarde zijn er 
ongetwijfeld kinderen en jongeren die graag skaten, maar de dure state-of-the-art pump-
track dat nu in Eksaarde is neergepoot, is duidelijk bedoeld voor niet-Lokeraars.”

“We stellen ons vragen bij die aanpak. 
Er is nu in Lokeren wel een pumptrack 
en een roze basketbalveld, maar nog 
altijd geen veilige fietsroute van het 
noorden naar het zuiden van de stad 
‘Vélokeren’. De N-VA vraagt dat men 
op korte termijn werk maakt van een 
duidelijke visie op sport voor elke 
Lokeraar. Daarom pleiten we in eerste 
instantie voor een betere ondersteu-
ning van en infrastructuur voor alle 
bestaande Lokerse sportverenigingen. 
Zij zijn immers het kloppende hart van het sportleven in Lokeren”, besluit Manu.

Heirbrugpark krijgt 
geen losloopweide
In de gemeenteraad uitte Eddy 
Van Bockstal kritiek op de 
beperkte grootte van de honden-
weide in het toekomstig Heirbrug 
park. Hij vindt dat de stad te 
traag werk maakt van de inplan-
ting van een volwaardige hon-
denweide, ondanks de kiesbelofte 
van de meerderheid.

“Gent telt 18 hondenlosloop-
weides, Beveren heeft er drie, 
Lokeren nul. Een terrein van am-
per 150 vierkante meter met een 
diameter van ongeveer 14 meter 
is ideaal als losloopweide voor ca-
via’s en andere knaagdieren, maar 
niet voor honden”, zucht Eddy. 
“Waasmunster bijvoorbeeld 
plant een losloopweide van 2.000 
vierkante meter. Het stadsbestuur 
spreekt daarom liever over een 
‘hondenronddartelplek’ …

Stadsbestuur denkt niet aan minder 
mobiele mensen
Het stadsbestuur investeert regelmatig in het vernieuwen van straten en pleinen. Dat 
is op zich een verbetering voor de omgeving, mobiliteit en waterafvoer. Toch verliest 
men daarbij dikwijls personen met een rolstoel, rollator of buggy uit het oog. Ook 
ontoegankelijke toiletten buiten de openingsuren blijven een pijnpunt.

In de infrastructuurcommissie vraagt gemeenteraadslid Philippe Van Streydonck nochtans  
regelmatig om bij infrastructuurwerken ook aan de minder mobiele mensen te denken en 
om de planbureaus daar telkens op te wijzen. ‘Een ezel stoot zich geen tweemaal aan dezelfde 
steen’ (of in dit geval borduur) zou je denken, maar niks is minder waar.

Bewust fouten gemaakt
De aannemers zijn zich volgens Philippe bewust van de fouten in de plannen. Toch wacht men 
met opzet tot de werken voltooid zijn zodat er nadien een restauratie kan uitgevoerd worden. 
De extra kost is namelijk voor de belastingbetaler en het extra inkomen voor de aannemer. 
Op die manier had het stadsbestuur een hoop geld kunnen uitsparen. Concreet gaat het over 
de oversteekplaatsen van de Markt fase 2, Kerkstraat, Karlapperstraat en onlangs 
de rotonde aan het Stationsplein.

Hopelijk trekt men lessen uit het verleden!

Philippe Van Streydonck
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/lokeren
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Kerncentrales sluiten is 
vergissing van de eeuw

De Belgische kerncentrales waren in 2021 goed voor 
meer dan de helft van onze stroomproductie. Tegelijkertijd 
stoten ze amper CO2 uit. 

Het is onbegrijpelijk dat de federale regering onze goedkoopste 
en meest klimaatvriendelijke energiebron wil uitschakelen. 
Dat is de vergissing van de eeuw.

De N-VA kiest voor betrouwbare, betaalbare en duurzame energie.

Wij passen voor het paars-groene recept dat de kerncentrales wil sluiten, vervuilende 
gascentrales wil bijbouwen en onze energieprijzen afhankelijk zal maken van Rusland. 
De N-VA kiest voor een realistische energiemix waarin kernenergie een rol blijft spelen en 
waarbij onze energievoorziening betrouwbaar, betaalbaar en duurzaam blijft.
Nog vragen over kernenergie? U vindt de antwoorden op www.kernenergie.vlaanderen.
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Elektriciteitsproductie in 2021 CO2-uitstoot in 2021
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